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Защо говорим за това?

Защото мнението на децата е важно и техните препоръки са ценни.

През последните дни ти разказваме за различни учени, участвали в Софийския фестивал на науката. 
Но какво мислят за всичко това децата? Помолихме 8-годишния Лъчезар да ни разкаже какво видя там.

Аз бях на Софийския фестивал на науката за първи път. Там най-много ми харесаха две неща. Първото беше една машина, на която даваш една
празна бутилка, а тя ти дава торбичка. После торбичките се оказаха две. Ех, ако можеше да пуска и пари! Разбрах, че бутилките са голям замърсител
на природата и особено на моретата. При почистването на плажа Камчия са събрани толкова бутилки, колкото тежат цели 13 делфина!

Включих се в игра на открито. Търсих различни видове пластмаса и ми беше малко трудно да запомня толкова сложни имена. Татко на няколко пъти
ми помага да ги запомня. Научих за полиетилен с висока плътност - пластмаса за нещо, което използваме за къпане като шампоаните и за PET
бутилките за вода, и още други странни неща. Затова сигурно не спечелих, не успях да намеря всички видове пластмаса. Това ме измори. Другия път
ще ги науча всички пластмаси.

Второто нещо, което ми хареса, беше реденето на пъзели. Участвах за различни награди. Надявам се да спечеля, защото бях много бърз.

Навън двама батковци правеха различни експерименти и експлозии в различни цветове. Не исках да си тръгвам, въпреки че заваля дъжд. Когато
заваля, ние се скрихме вътре и разгледахме още много интересни неща. С тати проверихме колко кислород има в минералната вода, която наляхме
от село. Оказа се, че е много повече, отколкото на други минерални води. Това е много полезно. Хубаво е водата да има много кислород, който дава
живот на нашето тяло. 

В една от залите учени пречистваха мръсна вода и получаваха газ, който се използваше за осветление на една къща. Водата ставаше по-чиста като с
магия. Учените ми заприличаха на магьосници.



Много чаках да се кача на изкуствен самолет, както татко каза: симулатор. Беше забавно. Софийският фестивал на науката беше интересен и за по-
малките ми брат и сестра. Те правиха различни фигурки от найлонови торбички. Направиха например шарени платна. Найлоновите торбички могат
да се използват за различни неща. Те се залепят с ютия една с друга и могат да се получат други плътни торбички или дори панери за малки
предмети. Сестра ми и брат ми си подредиха платна, на които след това рисуваха. Те строиха кули от дървени пъзели. Много им хареса, че сами
направиха триъгълници от сламки. Имаше много деца и на някои работилници не успях да присъствам, защото мама не ме беше записала. Другия път
ще искам да ме запише на много занимания.

Софийският фестивал на науката беше близко до вкъщи и дойдохме с колелата. Изчакахме да спре дъждът и тръгнахме към вкъщи. Кога ли ще
бъде следващият път? Дано да е по-скоро.
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